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Protokoll Styrelsemöte 6 
Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025 

 

Tid:  04 mars 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)   

Plats:  Eva Wibergs rum.  

Närvarande:  

Melker Wargbaner, GFS ordförande  

Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare 

                     Samuel Martinsson, suppleant Chalmers Studentkår (Injusterad 14:15) 

Noa Galan Frick, suppleant Sahlgrenska Akademins Studentkår 
(Injusterad 14:14) 

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår 

Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren  

Lova Jansson ledamot HHGS 

 

 

§ 1 Preliminärer  

 

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.07 

 

Styrelsen beslutar 

att finna mötet behörigt utlyst 

 

 

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 

Presidiet föreslår 

Melker Wargbaner som mötesordförande 

Viktor Sjödahl som mötessekreterare 

Miriam Ståhlgren som justeringsperson 

Lova Jansson som justeringsperson 

 

Styrelsen beslutar  

Att välja: 

Melker Wargbaner som mötesordförande 
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Viktor Sjödahl som mötessekreterare 

Miriam Ståhlgren som justeringsperson 

Lova Jansson som justeringsperson 

 

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 

                       

                      Presidiet föreslår: 

                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar 

 

                      Styrelsen beslutar 

                      att godkänna föredragningslistan föreslagna ändringar 

                      

          

 

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll    

                      

                     Styrelsen beslutar 

                     att godkänna föregående mötesprotokoll från STYM4 och STYM5 

  

§ 1.5 Mötets offentlighet  

                     Styrelsen beslutar  

                      

                     att hålla ett öppet möte  

  

 

§ 1.6  Mötets beslutsmässighet 

  

                    Styrelsen beslutar 

                    att anse mötet beslutsmässigt 

 

 

 

 

§ 2 Rapporter 
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§ 2.1 Rapport från GFS presidium   

Föredragande: Presidiet 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

§ 2.2 Presidiebeslut    

Föredragande: Presidiet 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

 

§ 2.3             Ekonomisk rapport 

                     Föredragande: Presidiet  

 

Ingen ökning av medlemsavgift aktuellt från presidiets sida.  

Kostnaden kommer att minska med GUDK:s intåg.  

Ha en diskussion vid nästa STYM angående procentuellt arvode och medlemsavgift 

innan beslut tas angående detta.  

Kårerna kommer denna termin att faktureras för sitt lärosäte/fakultets doktorander. 

                      

 

                     Styrelsen beslutar 

                     att lägga rapporten till handlingarna 

                      

 

§ 2.4 Rapport från kårerna    

Fördragande: Respektive kår  

 

Göta: Fullt upp! SFS medlemsmöte också, intressant och kul. Vi jobbar en del med att 
ta igen en del som hamnat bakom tidsplan. Stadgerevideringsarbetet går framåt. 
Revidering av anmälningspolicy görs just nu. Kårvalet, arvodesprocent och ersättare! 
Nytt fyra-års medlemskap skall införas nästa år!  Valberedningsarbetet i GFS också!  

 

 M
S,

 M
W

, L
J,

 V
RS

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k:

 ID
 b

b1
m

3g
q2





 

  

 

Sida 4 av 8 

Konstkåren: Haft möte med GFS och Rasmus Heimans från BRG, Möte med stadens 
kulturnätverk vilket är en väldigt intressant mötesplats för Konstkåren att påverka 
staden. Fulhusprojektet ser bra ut! Kommer att tillkomma snarast förhoppningsvis. Alla 
fullmäktigen kommer nu, konstituerande, ersättare skall rekryteras. Har varit stundtals 
rörigt i arbetet med sektionsstyrelserna.  

 

SAKS: Sen senaste mötet har valet till nästa års kårstyrelse startats i gång! Haft möte 
med GUDK angående representation. SFS möte med presidiet i Linköping! Kommer 
med en ny design till hemsidan för att uppdatera den.  

 

Chalmers: Vi anordnade CHARM, gick väldigt bra, var mycket lyckat. Ny 
medlemsenkät utskickat, utbildningar för aktiva på sektionerna och i kårkommittéerna, 
heldag med heltidarna för att göra upp en plan för att knyta ihop säcken till 
nästkommande år!  

 

HHGS: Intensiv första månad! Mycket uppstart både hos ledningen och i föreningarna. 
En arbetsmarknadsmässa nu nästa vecka, blir kul! Öppet hus i vår nya lokal också på 
Viktoriagatan! 

 

 

Styrelsen beslutar  

att lägga rapporten till handlingarna 

   

 

§ 2.5 Övriga rapporter 

 

§2.5.1            NÄSP-Stormöte  

 

                      Föredragande: Samuel Martinsson  

 

28 anmälda deltagare! Ser väldigt bra ut, vi ligger över vår förväntade kvot för årets 
möte. Finns inget tak direkt, men 44 bord kommer att finnas med representanter från 
politik och näringsliv.  

   

       

 

§ 3 Beslutsärenden 

 

 

 M
S,

 M
W

, L
J,

 V
RS

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k:

 ID
 b

b1
m

3g
q2





 

  

 

Sida 5 av 8 

§3.1 Fyllnadsval av suppleant till Folkuniversitetet Västs 

styrelse 

Föredragande: Presidiet 

 

 

 

Presidiet föreslår 

att styrelsen ska välja Gustav Hansson till suppleant i Folkuniversitetet Västs styrelse 
till och med 2025-12-31. 

 

Att direktjustera punkten 

 

 

Styrelsen beslutar 

att välja Gustav Hansson till suppleant i Folkuniversitetet Västs styrelse till och med 
2025-12-31. 

 

Att direktjustera punkten 

 

                 

 

§3.2 Förslag till GFS Valpolicy  

 

           Presidiet föreslår 

Att anta GFS Valpolicy 

 

Siri Larsson (Göta) föreslår 

 

Att anta GFS valpolicy med föreslagna ändringar 

 

          Styrelsen beslutar 

       

Att anta GFS Valpolicy med föreslagna ändringar      

 

 

Paus: 15:02 – 15:10 

 

§ 4 Diskussionsärenden 
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§ 4.1            Studentforum - återkoppling och rapportering   

 

Göta: Studentforum: Bra! Men lite för lite tid för diskussion.  

 

Definiera trygghet och vad vi menar med det. GFS tittar på en form av förstudie till 

studentforum, där man siktar på att få ett uppdrag för att se över en gedigen rapport 

angående studenters upplevda trygghet.  

 

 

§ 4.2 Besök från SGS   

 

 

VD vid SGS presenterar sin verksamhet för styrelsen. 

 

 

§ 4.3               GUDK – plan för ansökan och inval                                 

 

                

En till kår till GU – mindre röstmarginal för Chalmers.  

 

Positiv till presenterad plan! Positivt att man bjuder in GUDK:s presidium till 

nuvarande årsmöten.  

 

Paus: 15:50-16:00 

 

 

§ 4.4            GFS i Almedalen  

 

Positivt att GFS åker!  

 

 

§4.5            Samarbete med Hyresgästföreningens studentnätverk 
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Chalmers: Positivt med ett samarbete med HGF! Känns som ett bra perspektiv att ta 

med. Lite konstigt att ha med SGS styrelseledamöter, förhandlingsdelegation och HGF 

studentnätverk då ledamöter gissningsvis redan har en del i att sätta direktiven för 

förhandlingsdelegationen.  

 

Konstkåren: Kan det finnas en konflikt i att bli involverade med både HGF och SGS?  

 

Presidiet: Ja, vi ställer oss som bromskloss för att inte studenterna skall hamna i kläm i 

stället.  

 

Uttrycks skepsis angående en finansiell kompensation för ett samarbete då det ger GFS 

en beroendeställning.  

 

 § 5 Avslutning 

 

§ 5.1 Övriga frågor: 

                 

          5.1.1 Akademiska spelen och Göteborgs akademiidrott 

           

          5.1.2 Inbjudan bostadsförsörjningsprogrammet  

 

GFS presidium kollar nya mötestider längre fram, fritt fram för alla kårer att närvara 

i mån av tid.  

 

          5.1.3 Kandidera till GFS presidium! 

Leta kandidater snälla!  

 

§ 5.2             Nästa Möte 

 

8e april 14-17 2025. 

 

§ 5.3 Mötesutvärdering 
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§ 5.4              Mötets avslutande 

 

Mötet avslutas 17:17 
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Protokoll Styrelsemöte 6 
Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025 


 


Tid:  04 mars 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)   


Plats:  Eva Wibergs rum.  


Närvarande:  


Melker Wargbaner, GFS ordförande  


Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare 


                     Samuel Martinsson, suppleant Chalmers Studentkår (Injusterad 14:15) 


Noa Galan Frick, suppleant Sahlgrenska Akademins Studentkår 
(Injusterad 14:14) 


Siri Larsson, ledamot Göta studentkår 


Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren  


Lova Jansson ledamot HHGS 


 


 


§ 1 Preliminärer  


 


§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 


Melker Wargbaner öppnar mötet 14.07 


 


Styrelsen beslutar 


att finna mötet behörigt utlyst 


 


 


§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 


Presidiet föreslår 


Melker Wargbaner som mötesordförande 


Viktor Sjödahl som mötessekreterare 


Miriam Ståhlgren som justeringsperson 


Lova Jansson som justeringsperson 


 


Styrelsen beslutar  


Att välja: 


Melker Wargbaner som mötesordförande 
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Viktor Sjödahl som mötessekreterare 


Miriam Ståhlgren som justeringsperson 


Lova Jansson som justeringsperson 


 


§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 


                       


                      Presidiet föreslår: 


                      att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar 


 


                      Styrelsen beslutar 


                      att godkänna föredragningslistan föreslagna ändringar 


                      


          


 


§ 1.4 Föregående mötesprotokoll    


                      


                     Styrelsen beslutar 


                     att godkänna föregående mötesprotokoll från STYM4 och STYM5 


  


§ 1.5 Mötets offentlighet  


                     Styrelsen beslutar  


                      


                     att hålla ett öppet möte  


  


 


§ 1.6  Mötets beslutsmässighet 


  


                    Styrelsen beslutar 


                    att anse mötet beslutsmässigt 


 


 


 


 


§ 2 Rapporter 
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§ 2.1 Rapport från GFS presidium   


Föredragande: Presidiet 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


§ 2.2 Presidiebeslut    


Föredragande: Presidiet 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


 


§ 2.3             Ekonomisk rapport 


                     Föredragande: Presidiet  


 


Ingen ökning av medlemsavgift aktuellt från presidiets sida.  


Kostnaden kommer att minska med GUDK:s intåg.  


Ha en diskussion vid nästa STYM angående procentuellt arvode och medlemsavgift 


innan beslut tas angående detta.  


Kårerna kommer denna termin att faktureras för sitt lärosäte/fakultets doktorander. 


                      


 


                     Styrelsen beslutar 


                     att lägga rapporten till handlingarna 


                      


 


§ 2.4 Rapport från kårerna    


Fördragande: Respektive kår  


 


Göta: Fullt upp! SFS medlemsmöte också, intressant och kul. Vi jobbar en del med att 
ta igen en del som hamnat bakom tidsplan. Stadgerevideringsarbetet går framåt. 
Revidering av anmälningspolicy görs just nu. Kårvalet, arvodesprocent och ersättare! 
Nytt fyra-års medlemskap skall införas nästa år!  Valberedningsarbetet i GFS också!  
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Konstkåren: Haft möte med GFS och Rasmus Heimans från BRG, Möte med stadens 
kulturnätverk vilket är en väldigt intressant mötesplats för Konstkåren att påverka 
staden. Fulhusprojektet ser bra ut! Kommer att tillkomma snarast förhoppningsvis. Alla 
fullmäktigen kommer nu, konstituerande, ersättare skall rekryteras. Har varit stundtals 
rörigt i arbetet med sektionsstyrelserna.  


 


SAKS: Sen senaste mötet har valet till nästa års kårstyrelse startats i gång! Haft möte 
med GUDK angående representation. SFS möte med presidiet i Linköping! Kommer 
med en ny design till hemsidan för att uppdatera den.  


 


Chalmers: Vi anordnade CHARM, gick väldigt bra, var mycket lyckat. Ny 
medlemsenkät utskickat, utbildningar för aktiva på sektionerna och i kårkommittéerna, 
heldag med heltidarna för att göra upp en plan för att knyta ihop säcken till 
nästkommande år!  


 


HHGS: Intensiv första månad! Mycket uppstart både hos ledningen och i föreningarna. 
En arbetsmarknadsmässa nu nästa vecka, blir kul! Öppet hus i vår nya lokal också på 
Viktoriagatan! 


 


 


Styrelsen beslutar  


att lägga rapporten till handlingarna 


   


 


§ 2.5 Övriga rapporter 


 


§2.5.1            NÄSP-Stormöte  


 


                      Föredragande: Samuel Martinsson  


 


28 anmälda deltagare! Ser väldigt bra ut, vi ligger över vår förväntade kvot för årets 
möte. Finns inget tak direkt, men 44 bord kommer att finnas med representanter från 
politik och näringsliv.  


   


       


 


§ 3 Beslutsärenden 
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§3.1 Fyllnadsval av suppleant till Folkuniversitetet Västs 


styrelse 


Föredragande: Presidiet 


 


 


 


Presidiet föreslår 


att styrelsen ska välja Gustav Hansson till suppleant i Folkuniversitetet Västs styrelse 
till och med 2025-12-31. 


 


Att direktjustera punkten 


 


 


Styrelsen beslutar 


att välja Gustav Hansson till suppleant i Folkuniversitetet Västs styrelse till och med 
2025-12-31. 


 


Att direktjustera punkten 


 


                 


 


§3.2 Förslag till GFS Valpolicy  


 


           Presidiet föreslår 


Att anta GFS Valpolicy 


 


Siri Larsson (Göta) föreslår 


 


Att anta GFS valpolicy med föreslagna ändringar 


 


          Styrelsen beslutar 


       


Att anta GFS Valpolicy med föreslagna ändringar      


 


 


Paus: 15:02 – 15:10 


 


§ 4 Diskussionsärenden 
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§ 4.1            Studentforum - återkoppling och rapportering   


 


Göta: Studentforum: Bra! Men lite för lite tid för diskussion.  


 


Definiera trygghet och vad vi menar med det. GFS tittar på en form av förstudie till 


studentforum, där man siktar på att få ett uppdrag för att se över en gedigen rapport 


angående studenters upplevda trygghet.  


 


 


§ 4.2 Besök från SGS   


 


 


VD vid SGS presenterar sin verksamhet för styrelsen. 


 


 


§ 4.3               GUDK – plan för ansökan och inval                                 


 


                


En till kår till GU – mindre röstmarginal för Chalmers.  


 


Positiv till presenterad plan! Positivt att man bjuder in GUDK:s presidium till 


nuvarande årsmöten.  


 


Paus: 15:50-16:00 


 


 


§ 4.4            GFS i Almedalen  


 


Positivt att GFS åker!  


 


 


§4.5            Samarbete med Hyresgästföreningens studentnätverk 
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Chalmers: Positivt med ett samarbete med HGF! Känns som ett bra perspektiv att ta 


med. Lite konstigt att ha med SGS styrelseledamöter, förhandlingsdelegation och HGF 


studentnätverk då ledamöter gissningsvis redan har en del i att sätta direktiven för 


förhandlingsdelegationen.  


 


Konstkåren: Kan det finnas en konflikt i att bli involverade med både HGF och SGS?  


 


Presidiet: Ja, vi ställer oss som bromskloss för att inte studenterna skall hamna i kläm i 


stället.  


 


Uttrycks skepsis angående en finansiell kompensation för ett samarbete då det ger GFS 


en beroendeställning.  


 


 § 5 Avslutning 


 


§ 5.1 Övriga frågor: 


                 


          5.1.1 Akademiska spelen och Göteborgs akademiidrott 


           


          5.1.2 Inbjudan bostadsförsörjningsprogrammet  


 


GFS presidium kollar nya mötestider längre fram, fritt fram för alla kårer att närvara 


i mån av tid.  


 


          5.1.3 Kandidera till GFS presidium! 


Leta kandidater snälla!  


 


§ 5.2             Nästa Möte 


 


8e april 14-17 2025. 


 


§ 5.3 Mötesutvärdering 
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§ 5.4              Mötets avslutande 


 


Mötet avslutas 17:17 
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